
„Życie zawsze jest „życie jest

„Pomyślmy, jak wiele znaczy embrion od chwili swego poczęcia. 
Trzeba na niego patrzeć z tym samym spojrzeniem miłości Boga, 

które  widzi dalej, niż tylko to, co widoczne dla oczu”.

Franciszek, Amoris laeti ta

„życie jest

darem”
Franciszek, Laudato si

„Życie zawsze jest

dobrem”
św. Jan Paweł II, Evangelium vitae
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